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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 15/3? 

Nej till onödigt och kost-
samt parkeringshus
Under kommunfullmäktige fattades med 
stor enighet beslut om att bygga ett nytt 
parkeringshus i kvarteret Fabriken i cen-
trala Växjö. Detta trots att majoriteten var 
oförmögna att visa på ett faktiskt behov, 
det saknas inte parkeringsplatser i Växjö 
varför Vänsterpartiet sa nej.

Ett parkeringshus som inte behövs, som 
välkomnar fler bilar in i centrum och 
dessutom planeras gå med underskott på 
5 miljoner årligen. Det är inte bra varken 
ur ekonomisk synvinkel eller för klimatet. 
Lägg pengarna på lärare och vårdpersonal 

istället! Maria Garmer (V) yrkade avslag 
på förslaget.

Hur tar vi hand om våra 
ungas psykiska hälsa?
Ungas psykiska ohälsa ökar och färska 
rapporter från Socialstyrelsen och Folkhäl-
somyndigheten visar på både ojämlikhet 
och dolda vårdbehov. Maria Garmer (V) 
ställde frågor om elevhälsan till utbildnings-
nämndens ordförande Ida Eriksson (M). 

- Vi behöver se till att det är låga trösk-
lar och att det är lätt för 
ungdomar att söka hjälp, 
inledde Maria. Det fö-
rebyggande arbetet är 
jätteviktigt. Vet vi hur 
eleverna upplever elev-
hälsan, finns det någon 
dialog med dem kring 
deras behov, undrade Maria. 

- Vi har inga elevenkäter om elevhälsan 
idag, men jag tar med mig den frågan, sva-
rade Eriksson (M) och instämde i att det 
är viktigt att ställa frågor till eleverna. 

- Vi behöver möta eleverna på deras 
arenor, som de är vana vid, finns det några 
digitala satsningar som gör det enklare för 
dem att komma i kontakt med elevhälsan, 



fortsatte Maria (V). 

- Jag kan inte svara på exakt vilka digitala 
satsningar som planeras men det diskute-
ras, svarade Eriksson. 

Elevhälsan har nyligen omorganiserats 
för att skapa en mer jämlik elevhälsa 
och Maria konstaterade att det är bra att 
man förstärker elevhälsan och att hon 
får återkomma med fler frågor när vi 
vet mer om utfallet av den nya centrala 
elevhälsan.  

Låg lärarbehörighet 
på Växjös friskolor
Under kommunfullmäktige 15 mars 
hade Tomas Thornell (S) ställt en fråga 
till Ida Eriksson (M) om hur det ser 
ut med tillgång till elevhälsa på kom-
munens friskolor, dessutom undrade 
han hur det ser ut med lärartäthet och 
lärarbehörighet. 

Debatten slutade snart handla om 
kommunpolitiska angelägenheter när 
Eriksson övergick till ett brandtal fullt 
av felaktigheter och valfläsk. Tydligen 
leder socialistisk politik till att man ”drar 
undan mattan för kommunens friskolor”, 
en grupp skolor som enligt henne kämpar 
för sin överlevnad. 

Efter många och 
krångliga turer 
sammanfattade 
Björn Kleinhenz (V) 
det väl när han 

återigen förde tillba-

ka samtalet till vad som faktiskt handlar 
om det vi kan påverka kommunalt. 

- Hur det ser ut med lärarbehörighet i 
kommunen är enkelt, den är klart högre 
på våra kommunala skolor än på de 
friskolor vi har i kommunen. Likaså är 
lärartätheten bättre på våra kommunala 
skolor. Så ser det ut i hela Sverige och 
Växjö kommun är inget undantag. 

- Att Ida Eriksson sedan påstår att frisko-
lorna ”kämpar för sin överlevnad” är ju 
helt fel. Internationella Engelska Skolan 
plockade 2014-2019 ut nära 700 miljo-
ner kronor i vinst. Rimligen är det först 
när man inte plockar ut sådana vinster 
som man kan tala om någon som helst 
kamp. 

Ledamöternas 
frågor
Tomas Thornell (S) frågade Gunnar 
Nordmark (L) om han tror att det 
behövs personalförstärkning inom äld-
reomsorgen (Tomas hade sett något (L) 
skrivit i media om just mer personal.) och 
i så fall om det gäller Växjö kommun, där 
ju Nordmark är med och styr.

-Ja, sade Nordmark, det kan behövas mer 
personal.

Björn Kleinhenz (V) ställde en fråga till 
utbildningsnämndens ordförande  Ida 
Eriksson (M) om hur arbetet fortskrider 



med att lösa de problem med de digi-
tala system som företaget IST levererat 
till Växjö kommun och som under den 
senaste tiden visat sig fungera mycket 
dålligt. 

- En handlingsplan ska tas fram till-
sammans med IST, svarade Eriksson. 
En handlingsplan som enligt henne blir 
avgörande för hur problemen kommer 
kunna lösas under de kommande måna-
derna. 

Kommunnytts kommentar: Att en 
handlingsplan ännu ej tagits fram trots att 
fackförbund och lärare har en väldigt tyd-
lig bild av vilka problem som finns med 
systemen är anmärkningsvärt, det borde 
sedan länge varit gjort. 

Ny evenemangs- och 
mötesplan antagen

Växjö kommun antog under fullmäktige 
en ny plan för hur kommunen ska arbeta 
med större och mindre evenemang av 
olika slag. 

- En i mångt och mycket bra plan, 
menade Björn Kleinhenz (V). Dock 
saknar jag en del av det fokus på 
tillgänglighet och geografisk spridning 
som finns med i Region Kronobergs 
nyss framtagna och väldigt välformule-
rade plan. 

Kultur och evenemang måste vara håll-
bara både socialt och ur ett klimatper-

spektiv, därför måste vi fortsätta jobba 
med det småskaliga och lokala. I den 
kommunala planen är fokus tydligt på 
stora evenemang och att Växjö tätort 
ska lyftas, för oss i Vänsterpartiet är 
det nog så viktigt att vi förstärker det 
lokala föreningslivet och de arrange-
mang som når medborgaren på hem-
maplan.

- Gör gärna stora evenemang i centrala 
Växjö, men våga också tänka utanför 
boxen och utveckla nya sätt att skapa 
arrangemang på landet med nyfiken-
het inför nya och annorlunda platser 
för arrangemang och kultur, avslutade 
Björn. 
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För ett par veckor sedan 
besökte vi, fem V-partister, 
sekreteraren i Lammhults 
Samhällsförening och fick 
jättemycket information om 
tillståndet i Lammhult med 
omnejd. Allt skedde digitalt. 
Det gick bra, men väckte 
lusten att se möbeltillverkning 
och butiker, fritidsgården 
(Unkan), nya skolan, som inte 
är klar ännu men ändå.

Skolan och idrottshallen är 
de stora nya investeringarna 
i Lammhult. Skulle också 
behövas trygghetsboende för 
äldre. Finns gott om hyslä-
genheter, men de är gamla 
och inte tillgängliga. Kanske 

är något sådant på gång i fast-
igheten Lyckanshöjd? Särskilt 
boende finns på Lammenga-
tan och kallas så också. Myck-
et uppskattat boende menar 
guiden och jag håller med.

Gamla Folkets Hus brann ner 
för ett antal år sedan. Ett nytt 
är byggt i centrum. Det skulle 
kunna användas mer enligt 
vår guide.

Fritidsgården är populär och 
har goda omdömen genom 
åren. Där är det surt att de 
blev av med personal, som 
skickades till Växjö. Inget 
landsbygdsperspektiv i den 
flytten var vi ense om.

Vi har mycket att prata om: 
Kulturskolan, Medborgarkon-
toret, Möbelriket, Musiklivet, 
besöksnäringen, integratio-
nen, Berg, Vuxnas lärande, 
tomter för villabyggande, och 
A-traktorer. Inte minst det 
senaste är en populär hobby i 
trakten.

Nu har vi träffat samhällsför-
eningen i Åryd, Gemla, Braås 
och Lammhult. Ingelstad 
och Rottne kvarstår av de 
större orterna. Sedan finns det 
mycket intressant även i t.ex. 
Tävelsås och Furuby för att 
nämna ett par.

Carin Högstedt (V)

Besök hos Samhälls-
föreningen i Lammhult


